
Title (en)
Paver with controllable conveyor devices

Title (de)
Strassenfertiger mit steuerbaren Fördereinrichtungen

Title (fr)
Finisseuse de route dotée de dispositifs de transport pouvant être commandés

Publication
EP 2620549 A1 20130731 (DE)

Application
EP 12000504 A 20120126

Priority
EP 12000504 A 20120126

Abstract (en)
The machine (1) has a controllable transverse conveyor device (7) for mixed laying material arranged behind the machine in a moving direction.
A control unit (10) is connected to a sensor (9) for determining a mixed laying material quantity or rate. The control unit adjusts a delivery rate of a
controllable longitudinal conveyor device (6) and/or the transverse conveyor device based on a signal received from the sensor representing the
laying material quantity or rate. The control unit is pilot controlled based on laying parameters (4a-4d) e.g. laying widths, using a pilot control unit (2).
An independent claim is also included for a method for operating a road finishing machine.

Abstract (de)
Straßenfertiger (1) mit einer steuerbaren Längsfördereinrichtung (6) und einer in Fahrtrichtung hinten angeordneten, steuerbaren
Querfördereinrichtung (7) für Einbaumischgut. Der Straßenfertiger (1) weist weiter eine Regeleinrichtung (10) zum Einstellen einer Förderrate
der Längsfördereinrichtung (6) und/oder der Querfördereinrichtung (7) auf. Die Regeleinrichtung (10) ist mit einer Sensorik (13a, 13b) zum
Ermitteln einer Einbaumischgutmenge oder -rate verbunden und stellt die Förderrate in Abhängigkeit eines die Einbaumischgutmenge oder -rate
repräsentierenden Signals (13c,13d) der Sensorik (13a,13b) ein, wobei die Regeleinrichtung (10) zusätzlich in Abhängigkeit von Einbauparametern
(4a,4b,4c,4d) mittels einer Vorsteuerung (2) vorsteuerbar ist.
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